

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 30-03-2026 03:33:47 PM Subject: announcement</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 30-03-2026 03:33:47 PM الموضوع: اعلان</p>
<p style="text-align: center;">Announcement</p> <p>The National Aluminium Industries Company, a public joint-stock company, announces to its esteemed shareholders that, in accordance with the instructions of the Securities Authority regarding corporate governance for public joint-stock companies, Article (5) on the duties and responsibilities of the Board of Directors, paragraph (r), shareholders who own no less than (5%) of the company's shares and wish to add any item to the agenda of the company's ordinary general assembly meeting must attend the company's headquarters to register their names and the number of their shares to add any item to the agenda no later than Tuesday, 07/04/2026.</p> <p style="text-align: center;">With highest regards</p>	<p style="text-align: center;">اعلان</p> <p>تعلن الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم المساهمة العامة المحدودة للسادة المساهمين الكرام. عملا بتعليمات هيئة الاوراق المالية والخاصة بحوكمة الشركات المساهمة العامة المادة (5) مهام ومسؤوليات مجلس الإدارة الفقرة (ر) بأنه على المساهمين الذين يمتلكون ما لا يقل عن (5%) من أسهم الشركة ويرغبون بإضافة اي بند على جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة الحضور إلى مقر الشركة لتسجيل اسمائهم وعدد اسهمهم لإضافة اي بند على جدول الاعمال في موعد اقصاه يوم الثلاثاء الموافق 2026/04/07.</p> <p style="text-align: center;">وتفضلوا بقبول فائق الاحترام</p>
<p>30-03-2026</p>	<p>30-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>